
PLENARI ORDINARI JUNY COMPROMÍS 

 

PREC 1 

 

 Ja portem algun Plenari parlant del definit pel Sr. Alcalde com “Cas Pinós”. No 

compartim aquesta manera del Sr. Alcalde de tirar-se les puces de damunt fent aparèixer el 

nom d’altre municipi minimitzant la responsabilitat de Novelda. Nosaltres anem a utilitzar , a 

partir d’ara, altre nom. Anem a parlar del “Cas d’un Alcalde de Novelda superat i desbordat per 

les circumstàncies”. Així ho definim i així ho continuarem fent. Ser Alcalde o Alcaldessa no 

resulta mai fàcil però exemples en este Ajuntament on un Alcalde o Alcaldessa s’han vist 

superats i desbordats per les circumstàncies com en el cas que ens ocupa ben pocs s’han vist. 

Si vostè en coneix algun que supere el seu ens ho comunica. No és la nostra intenció perjudicar 

a ningú, a cap professional. Des de Beties a La Serreta, des de La Mola a la vora del Riu 

Vinalopó. Qui ho ha d’entendre ja ho ha entès però el que no anem a abandonar és la crítica 

política a l’actuació del Sr. Alcalde. Li ho repetim, la crítica política a la seua gestió, Sr. Alcalde. 

Li critiquem que no tinguera vostè la confiança suficient amb els seus Regidors i Regidores per 

a informar-los. Tampoc sabem si, a hores d’ara, vostè ho ha fet. Li critiquem que llançara vostè 

per terra el treball de tants treballadors i treballadores de Serveis Socials. Encara deuen estar 

esperant una explicació seua. Li critiquem que no fora vostè capaç d’escoltar altres opinions 

d’altres Regidors i Regidores del seu Equip de Govern. Li critiquem que haja posat en evidència 

el treball de la seua Regidora de Serveis Socials. Ni ella ni cap altre Regidor i Regidora de 

l’Equip de Govern es mereixen que la seua incapacitat per gestionar una crisi els faça sentir 

vergonya. I si encara no en tenen és perquè vostè no els ha explicat la veritat. Li critiquem la 

seua falta de sensibilitat cap als principis democràtics i socialistes que vostè defensa. No és 

fàcil ser Alcalde o Alcaldessa però quan s’és des de la falta de valentia i la falta de confiança 

amb la resta de la Corporació, la cosa es fa més difícil encara. Sols n’hi ha ací un únic 

responsable polític, vostè. Un Alcalde superat i desbordat per les circumstàncies, arrastrant en 

la seua caiguda a la resta de Regidors i Regidores de l’Equip de Govern, provocant silencis 

còmplices i tragant rodes de molí. Sap el Sr. Alcalde que al Pinós també viuen persones? que 

també viuen xiquets? Per si no ho havia pensat, pense-ho esta nit i dedique-li, almenys, el 

mateix temps que ha fet perdre als seus Regidors i Regidores. 

  Passarà la legislatura però, per sempre, perdurarà entre els seus Regidors i Regidores, 

la mala consciència i els silencis que han hagut d’assumir per culpa d’un Alcalde desbordat i 

superat per les circumstàncies. I ací estarem nosaltres per a recordar-li-ho. No faltarem a la 

cita. 

 És per això que li preguem al Sr. Alcalde que, davant situacions similars, confie en els 

seus Regidors i Regidores i confie, també, amb la resta de Regidors i Regidores de l’oposició. I a 

eixa cita no faltarem tampoc mai. 

 

PREC 2 

Per al grup Compromís, la millora de l'accessibilitat és un dels aspectes fonamentals en què 

s'ha de treballar i així ho hem manifestat en divereses ocasions en este plenari. Veïns i veïnes 

del Barri La Vereda ens han fet arribar la situació, des de fa anys, del Carrer Lope de Vega, a 



espatlles de l'asil, que té trams entre l'asil i el Carrer Alfons el Savi sense vorera, fins i tot en 

algun tram no hi ha vorera en cap dels costats del carrer. Per això, preguem a la Regidoria 

d'Infraestructures que solucione este problema que dificulta molt l'accessibilitat a persones 

amb mobilitat reduïda, persones amb cotxets de bebé i a la població en general, especialment 

quan plou i no tenen més remei que caminar per la calçada. 

 

PREC 3 

Ha començat ja el període d’exàmens i observem que a les biblioteques municipals 

de la Casa de Cultura s’ha posat un horari d’allò més insuficient per a este període. La 

veritat és que ens ha sorprés i molt que els mateixos la passada legislatura clamaven 

per un horari molt més ampli, ara, quan tenen l’oportunitat de facilitar als estudiants 

noveders el temps adequat per a preparar els seus estudis, van i restringeixen com mai 

l’horari de les biblioteques. Fins i tot ens han arribat notícies que alguns estudiants 

acudeixen a la biblioteca de Monfort a preparar els seus exàmens. No fa molt, la 

legislatura passada van presentar vostens una moció signada pel Sr. Esteve de la UPyD 

i recolzada pel grup socialista (segur que el sr. Ñíguez encara la recordarà) una moció 

que reclamava una ampliació dels horaris de la biblioteca des de les 8 hores del matí 

fins a les 23 hores ininterrompudament, sense tancar a migdia, amb la particularitat 

que aleshores partien d’un horari partien aleshores d’un horari fins i tot millor que els 

vostens han imposat enguany. Quan eren oposició els pareixia molt bé ampliar l’horari 

de les biblioteques en època d’exàmens, i ara que són govern, ja no els pareix bé, al 

contrari, restringeixen com mai els horaris. Una contradicció i una incoherència que 

no s’entén. És per tot això, per coherència, i perquè els nostres jóvens mereixen uns 

horaris adients a l’època d’exàmens i d’estudi en què es troben immersos, que 

preguem que es revisen els horaris a la major brevetat possible i s’amplien els horaris 

de les biblioteques, si més no, en la mateixa mesura en que ho reclamaven la passada 

legislatura. 


